

# 112 學年度學生宿舍自治委員會會長改選公告

## The Notice of 2023/2024 Student Dorm Committee Election

選舉項目：112 學年學生宿舍自治委員會會長選舉

Election Purpose: To elect the chairman for the student dorm  
committee

選舉時間：112 年 5 月 17 日上午 9 時至下午 5 時止

Election Date: May 17th 2023, 9:00 AM to 5:00PM

投票地點：各宿舍大廳

Location: Lobby of Each dorm

注意事項：

1. 凡現住宿學生均可參與投票。
2. 請攜帶學生證以及手機，前往各宿舍大廳投票。


Notice:

1. Every dorm residents can join the election.
2. Please bring your student ID card and cellphone with you to elect the chairman of the student dorm committee.

## 112 學年度學生宿舍自治委員會會長候選人

號次	1	
相片		
班級	四技光電三乙	
姓名	陳宥叡	
性別	男	
經歷	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 現任第三宿舍 7 樓樓長</li> <li>● 現任第三宿舍水電維修</li> </ul>	
政見	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.改善宿舍老舊設備</li> <li>2.改善監視器，減少宿舍死角</li> <li>3.改善宿舍風氣，促進樓長跟住宿生交流，好解決問題來源</li> <li>4.宣傳宿委會的服務內容，以及提供問題發生時的幫助管道</li> <li>5.讓學校看到住宿生的需求進行改善</li> </ol>	

## Student Dorm Committee Election (Chairman)

NO.	1	
Picture		
Class	Junior of Electro-Optical Engineering	
Name	Chen, You-Rui	
Gender	Male	
Self Introduction	<p>Experience:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Current 7th floor leader of dorm III</li> <li>● Current plumber/electrician of dorm III</li> </ul>	
Platform	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Improve the old facilities and equipment in the dormitory.</li> <li>2. Improve the security cameras to reduce blind spots in the dormitory.</li> <li>3. Improve the atmosphere of the dormitory, promote the communication between the building manager and the dormitory residents, and solve problems at the source.</li> <li>4. Promote the service content of the Student Dormitory Committee as well as provide help channels when problems occur.</li> <li>5. Let the school can see the needs of dormitory residents and make improvements.</li> </ol>	

